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Pierwsze koty za płoty. W iście treningowym pojedynku Roma, w której

zagrało łącznie 35 piłkarzy, pokonałą 3-1 reprezentację Indonezji U23. Po

spotkaniu wywiadów udzielili Rudi Garcia, Radja Nainggolan i środkowy

obrońca, Michele Somma. 

 

GARCIA DLA ROMA CHANNEL

- Przewidzieliśmy zaangażowanie trzech drużyn: mecz został rozegrany wcześnie,

po kilku dniach treningu. To była również okazja, aby dać szansę młodym z

Primavery. Podobała mi się postawa nowych, jak Cole i Ucan: wyszli na boisko z

chęciami i pewnością siebie.

 

Paredes?

- Jestem zadowolony, wrócił w lepszej kondycji fizycznej. Podoba mi się jego sposób

gry, również w defensywie.

 

Entuzjazm w Rieti?

- To piękna rzecz móc widzieć tak wielu kibiców, nie tylko dla Iturbe, ale dla całej

drużyny. Musimy trochę poczekać, aby zobaczyć na boisku jego i Keitę. Jest długa

droga do przebycia, teraz musimy ciężko pracować aż do wyjazdu do USA, nie

będzie dni odpoczynku. Na ten moment wszystko idzie dobrze, zespół mi się

podoba. Pięknie widzieć zadowolonych kibiców: musimy kontynuować pracę, aby

być gotowymi do pierwszego meczu ligowego. Kibice mogą być spokojni, dla nich

damy z siebie wszystko, jak zawsze. Mamy wielkie pragnienie wygrywania.

 

NAINGGOLAN W STEFIE PRASOWEJ

- Chcemy kontynuować pracę wykonaną w poprzednim sezonie. Wzmocnienia

pomogą w osiągnięciu naszych celów. Postaramy się dobrze zacząć sezon i

zakończyć jak najlepiej. Mamy też Ligę Mistrzów, stąd postaramy się przynieść

więcej satysfakcji.

Przybycie Iturbe i Ucana, jak ocenisz swojego kolegę z formacji?

- Widać, że posiada jakość, jest bardzo młody, może zostać ważnym graczem. Mamy
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nadzieję, że nam pomoże.

 

Numer 4?

- Otrzymałem go od poprzednich kolegów z drużyny i przyniósł mi szczęście.

Powróciłem do niego, aby wciąż grać dobrze w Romie.

 

Conte odszedł z Juve, mistrzostwo nie jest dla was tematem tabu?

- W zeszłym roku byliśmy blisko i być może odpuściliśmy gdy się oddalili. Być może

kolejny trener będzie grał tak samo.

 

Po braku powołania do reprezentacji powiedziałeś, że Roma jest twoją

reprezentacją narodową. Jesteś gotowy dać z siebie wszystko dla Romy?

- Odnośnie reprezentacji, dokonano innych wyborów, wierzyłem, że zasłużyłem na

Mundial. Teraz dam wszystko dla Romy.

 

Cole?

- Wiadomo było już wcześniej, że rozegrał świetną karierę, potem zaliczył mniej

widoczny sezon, jednak jakości gracza nie można oceniać po jednym roku. Maicon

odkupił się w poprzednim sezonie, mamy nadzieję, że tak samo będzie z nim.

 

Będziecie potrafili kierować wszystkimi oczekiwaniami?

- Wiemy, że mamy silny zespół, musimy uważać przy mówieniu, że jesteśmy

najmocniejsi. Trzeba rozegrać każdy jeden mecz, ale z tym entuzjazmem możemy

się tylko polepszać.

 

Opinia na temat przygotowań?

- Każdy zespół robi je na swój sposób, w Ameryce będziemy grali co trzy dni. Z

drugiej strony, najlepszym przygotowaniem jest mecz, to dla mnie nowa rzecz, gdyż
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nigdy nie przechodziłem takich przygotowań.

 

Benatia?

- Ciężko trenuje, jest profesjonalistą. Problemy, które ma z kierownictwem dotyczą

jego, dla nas, graczy, nie jest to problem. Jest spokojny i ciężko trenuje.

SOMMA DLA ROMA CHANNEL

Jakie wrażenia wywołała gra z Castanem?

- Unikalne doświadczenie, przejście z Primavery, aby grać w pierwszym zespole jest

niesamowite. Wiemy, że w Romie, przywiązanie do drużyny jest niezwykłe. Na

pewno Castan i Benatia mi pomagają, to dwaj mistrzowie, cały czas jestem blisko

nich, rozwijając się i ucząc się ich sposobu gry.

 

Tourne?

- Wciąż nic nie wiem, miejmy nadzieję, że pojadę.

Entuzjazm?

- Zespół jest mocny, można spokojnie rozegrać dobry sezon. Wszyscy są mistrzami,

mogą zajść wszędzie.
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